

Menyahahtoksik & Melawan Penuaan Untuk Penampilan Menawan

Konsep induk fesyen dan kecantikan kini dilihat sebagai gabungan kesihatan dan kecantikan. Manakala toksin dikenali sebagai musuh utama kesihatan dan kecantikan seseorang. Dengan itu, ramai wanita bergaya ingin merealisasikan matlamat untuk nampak cantik melalui kaedah detoksifikasi badan yang berbagai-bagai!

Kulit Kendur Merupakan Peringkat Permulaan Penuaan

Punca utama masalah kulit kendur ialah disebabkan kehilangan keanjalan tisu dermis. Kolagen dan serat elastik wujud dalam lapisan dermis, semakin kita berusia, semakin berkurang kandungan serat itu manakala liang roma membesar, sejarus membawa kepada kehilangan ketegangan kulit dan pembentukan kedutan.

Kajian perubatan menunjukkan bahawa kadar metabolisme sel epidermis adalah tertinggi dari tengah malam hingga 2 pagi. Dengan itu, berjaga sampai lewat malam merupakan salah satu sebab yang menyebabkan pengumpulan toksin dan penuaan. Oleh itu, berjaga sampai lewat malam akan mempengaruhi kadar penjanaan semula sel. Jika anda ingin mendapat semula

kulit yang muda, maka anda perlu mengamalkan tabiat untuk tidur sebelum pukul 12 tengah malam setiap hari.

Di samping berjaga sampai lewat, faktor-faktor luaran seperti keletihan, merokok, sinaran UV, dan pencemaran alam sekitar akan meningkatkan jumlah toksin dalam badan anda. Ia juga akan mempercepatkan penuaan kulit.

Menghalang Penuaan, Mendapatkan Kulit Yang Muda

Kita tidak dapat mengawal usia yang meningkat, tapi kita dapat menghalang kulit kita daripada penuaan.

Dengan itu, saya ingin kongsi kepada kalian bagaimana K-BeauCareline® Bird's Nest Series dari K-LINK dapat membantu anda melawan masalah penuaan dengan berkesan. Dirumuskan daripada sarang burung terbaik serta pelbagai jenis bahan aktif, ia memperbaiki dan menyuburkan kulit anda dari dalaman hingga luaran. Nikmatilah penjagaan kulit wajah yang terunggul dengan khasiat sarang burung!

K-BeauCareline® 燕窝胶原蛋白护肤系列
BIRD'S NEST Series



DEEP PURIFYING CLEANSING GEL

Menyingkir kekotoran & menyegarkan kulit



CLARIFYING TONING LOTION

Menggiatkan semula & menenangkan kulit



ULTRA-ESSENCE MOISTURIZING GEL

Penghidratan, vitaliti & keanjalan untuk kulit



REVITALIZING ANTI-AGING SERUM

Meningkatkan reproduksi sel kulit, memulih & menyihatkan



MULTI UV PROTECTION SUNSCREEN SPF 50

Melembapkan, melembutkan & melindungi kulit daripada sinaran UV

Selain itu, kalian juga boleh menggunakan K-Ayurveda Ayuderme dari K-LINK untuk menyahahtoksikkan badan.



K-Ayurveda Ayuderme adalah gabungan herba yang membantu memberikan khasiat kepada tubuh supaya menghasilkan kulit yang sihat. Ayuderme membantu menjaga tubuh badan sihat dan menyingkirkan hasil buangan dan toksin daripada tubuh badan.

(K.K.L.I.U 0355/2015)



Cik Fiona Ho

Pengurus Kanan Kecantikan K-LINK International

- Perunding Kecantikan, Jurusolek Profesional & Jururias Tangan dan Kuku
- 13 tahun pengalaman dalam bidang kecantikan dan 9 tahun pengalaman dalam memberi ceramah dan bengkel kecantikan serta menawarkan khidmat perundingan kecantikan di K-LINK International